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Protokół Nr 5 

z obrad piątej sesji Rady Miejskiej w Więcborku, odbytej w dnia 26.02.2015r. 

 

Posiedzenie odbyło się w Sali Krajeńskiej Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury w Więcborku 

przy ulicy Pocztowej 2. 

Sesja trwała od godz. 12:00 – do godz. 14:25. 

Obecność według załączonej listy obecności. 

W sesji, według ustawowego składu Rady - 15 radnych, udział wzięło 14 radnych, czyli 

quorum wymagane do podejmowania prawomocnych uchwał zgodnie z art. 14 ustawy  

o samorządzie gminnym ( Dz. U. z 2013r. poz. 594 z późn. zm.) 

 

 

Spoza Rady w obradach uczestniczyli: 

1. Burmistrz Więcborka      - Waldemar Kuszewski 

2. Zastępca Burmistrza Więcborka     - Jacek Masztakowski 

3. Skarbnik Gminy Więcbork     - Alina Kruk 

4. Radca Prawny UM      - Krzysztof Hoffman 

5. Wicestarosta Powiatu Sępoleńskiego    - Andrzej Marach 

6. Kierownik Referatu Rolnictwa, Ochrony Środowiska 

 i Dróg UM Więcbork      - Tomasz Fifielski 

7. Kierownik Referatu Inwestycji, Planowania Przestrzennego 

i Gospodarki Nieruchomościami     - Michał Bąk 

8. Inspektor ds. Informacji Publicznej, Działalności  

Gospodarczej i Danych Osobowych UM Więcbork  - Ewa Kiestrzyn -Kobus 

9. Sołtys sołectwa Lubcza      - Małgorzata Fifielska 

10. Sołtys sołectwa Sypniewo     - Brygida Migawa 

11. Sołtys sołectwa Zakrzewek     - Waldemar Kallas 

12. Przewodniczący Samorządu Mieszkańców Więcborka  - Ryszard Przybyłowski 

13. Redaktor „Krajeńskich Zeszytów Historycznych”  - Leszek Skaza 

14. Redaktor „Wiadomości Krajeńskich”    - Robert Środecki 

 

Obradom przewodniczyła p. Grażyna Witczak – Przewodnicząca Rady Miejskiej  

w Więcborku. 

 

Porządek obrad sesji obejmował: 

1. Otwarcie. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie protokołu z IV sesji RM. 

4. Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej w Więcborku dotycząca działań 

podejmowanych w okresie między sesjami. 

5. Informacja Burmistrza Więcborka o pracy w okresie między sesjami. 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 
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7. Przyjęcie informacji o zinwentaryzowanych zasobach mieszkaniowych Gminy oraz  

o ilości działek będących własnością Gminy. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków 

ochotniczej straży pożarnej. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości położonych  

w Lubczy przez Gminę Więcbork. 

10. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XLI/318/98 Rady Miejskiej w Więcborku 

z dnia 29 kwietnia 1998 r. w sprawie sprzedaży lokali mieszkalnych stanowiących 

własność Gminy Więcbork. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia aktualizacji „Programu usuwania azbestu  

i wyrobów zawierających azbest Gminy Więcbork. 

12. Podjecie uchwały w sprawie zmian Budżetu Gminy Więcbork na rok 2015.  

13. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

14. Wolne wnioski i informacje. 

15. Zakończenie. 

  

Do powyższego porządku obrad Burmistrz Więcborka wniósł autopoprawkę polegającą na 

zdjęciu punktu dziewiątego, dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

nabycie nieruchomości położonych w Lubczy przez Gminę Więcbork. Zmiana podyktowana 

jest decyzją, jaka zapadła w tej sprawie na posiedzeniu Komisji Rolnictwa /…/. 

 

Przewodnicząca RM poprosiła o przegłosowanie porządku obrad uwzględniającego 

zgłoszoną zmianę. 

Na sali 14 radnych 

Zmianę przyjęto jednogłośnie 

 

Ad. 3. Przewodnicząca RM p. Grażyna Witczak poinformowała, że protokół z IV sesji 

został napisany. Do dnia sesji nie wniesiono poprawek. Zapytała, czy ewentualnie ktoś  

z radnych w danej chwili ma jakieś uwagi. Takowych nie zgłoszono, więc poddano protokół 

pod głosowanie. 

Na sali 14 radnych 

Protokół przyjęto jednogłośnie 

Ad. 4 Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej w Więcborku dotycząca działań 

podejmowanych w okresie między sesjami. 

5.02.2015r. – udział w wyjazdowym posiedzeniu połączonych Komisji Budżetu i  Finansów 

oraz Komisji Oświaty Kultury i Sportu, które odbyło się w rozbudowanym budynku Szkoły 

Podstawowej w Sypniewie – obecnie Zespołu Szkół. Spotkanie uwzględniało również  wizję 

lokalną obiektu. 

7.02.2015r. – udział w zebraniu sprawozdawczym Ochotniczej Straży Pożarnej w Więcborku. 

15.02.2015r. – udział w uroczystości z okazji obchodów 100-lecia urodzin mieszkanki 

sołectwa Borzyszkowo p. Cecylii Żurek. Na podkreślenie zasługuje fakt ogromnego 
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zaangażowania lokalnej społeczności, Pana Sołtysa oraz Koła Gospodyń Wiejskich w 

przygotowanie  całej imprezy. Był to niewątpliwie piękny gest ze strony mieszkańców.  

23.02.2015r. – udział w posiedzeniu Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej  

w Więcborku. 

25.02.2015r. – udział w posiedzeniu Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej i Porządku 

Publicznego Rady Miejskiej w Więcborku. 

 

Ponadto w przedmiotowym okresie Przewodnicząca RM pełniła dyżur przyjmując 

mieszkańców w sprawach skarg i wniosków w każdy wtorek miesiąca w godzinach od 14:00 

– 16:00.  

Ad.5 Informacja Burmistrza Więcborka o pracy w okresie między sesjami. 

22.01.2015r. – wyjazd do Sępólna Krajeńskiego celem podpisania aktu notarialnego oraz 

udział w zebraniu sprawozdawczo-wyborczym sołectwa Borzyszkowo. 

23.01.2015r.  – spotkanie z przedstawicielami Spółki Wodnej oraz udział w zebraniu 

sprawozdawczo-wyborcze sołectwa Lubcza. 

24.01.2015r. - udział w uroczystości 50-lecia pożycia małżeńskiego państwa Kopeć  

z Więcborka i w zebraniu sprawozdawczym OSP Sypniewo. 

25.01.2015r. – udział w obchodach 95 rocznicy wpisania ziem więcborskich do 

Rzeczypospolitej.  

26.01.2015r. – udział w zebraniu sprawozdawczo-wyborczym sołectwa Jastrzębiec. 

27.01.2015r. – udział w Konferencji organizowanej przez Stowarzyszenie i Starostwo 

Powiatowe w temacie roli jaka w szkołach odgrywa rada rodziców. W tym dniu Burmistrz 

uczestniczył ponadto w spotkaniu, jakie odbyło się w Komendzie Powiatowej Policji  

w Sępólnie Krajeńskim z Zastępcą Komendanta Wojewódzkiego Policji p. Wiesławem 

Domańskim. Podczas spotkania omówione zostały działania Policji w 2014r., jak również 

sprawy bieżące. Burmistrz Więcborka zaprosił także Zastępcę Komendanta Policji do 

Więcborka. 

28.01.2015r. – udział w zebraniu sprawozdawczo-wyborczym sołectwa Nowy Dwór.  

W sołectwie nastąpiła zmiana sołtysa, którym wybrano p. Agnieszkę Mitianiec.   

30.01.2015r. – udział w zebraniu sprawozdawczo-wyborczym sołectwa Śmiłowo. 

31.01.2015r. – udział w zebraniu sprawozdawczym OSP Suchorączek. W zebraniu 

sprawozdawczym OSP Jastrzębiec Gminę reprezentował Z-ca Burmistrza Więcborka p. Jacek 

Masztakowski. 

2.02.2015r. – udział w kwalifikacji wojskowej powiatu sępoleńskiego, w zebraniu 

sprawozdawczo-wyborczym sołectwa Zgniłka oraz walnym Zgromadzeniu Członków 

Lokalnej Grupy Działania. 

3.02.2015r. – udział w zebraniu sprawozdawczo-wyborczym sołectwa Frydrychowo. 

4.02.2015r. – spotkanie z  red. „Krajeńskich Zeszytów Historycznych” p. Leszkiem Skaza 

oraz  krajeńskim historykiem p. Sławomirem Łanieckim. Tematem rozmowy była kwestia 

opracowania monografii Więcborka. W tym samym dniu Burmistrz uczestniczył w zebraniu 

sprawozdawczo-wyborczym sołectwa Puszcza. 

5.02.2015r. – udział w zebraniu sprawozdawczo-wyborczym sołectwa Górowatki oraz udział 

w posiedzeniu wyjazdowym połączonych Komisji Rady Miejskiej w Więcborku na terenie SP 

w Sypniewie, gdzie omawiano kwestie łączenia szkół tj. SP i Gimnazjum oraz adaptacji 

pomieszczenia na świetlicę. 

6.02.2015r. – spotkanie z Konradem Pławskim przedstawicielem Firmy Energia Polska. 

Omawiane podczas spotkania kwestie, dotyczyły wsparcia samorządów w organizacji dostaw 
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ciepła. Ponadto w tym dniu burmistrz uczestniczył w zebraniu sprawozdawczo-wyborczym 

sołectwa Sypniewo oraz uroczystości obchodów 25-lecia Firmy „RONET”, które miały 

miejsce w Pałacu, w Runowie Krajeńskim. 

7.02.2015r. – udział w zebraniu sprawozdawczym OSP Więcbork oraz w obchodach 50-lecia 

pożycia małżeńskiego Państwa Wajer z Borzyzkowa. 

9.02.2015r. – udział w zebraniu sprawozdawczo-wyborczym sołectwa Zakrzewska Osada  

i Zakrzewek. W sołectwie Zakrzewek nastąpiła zmiana na stanowisku sołtysa. Funkcję tą 

objął p. Waldemar Kallas. 

10.02.2015r. – spotkanie z Dyrektorem Zarządu Dróg Wojewódzkich p. Sławomirem Kielnik. 

W trakcie spotkania, w którym uczestniczyła również posłana na Sejm RP p. Iwona 

Kozłowska i Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Sępólnie Krajeńskim p. Edwin Eckert, 

omówiono bieżące sprawy dotyczące dróg. W tym dniu Burmistrz uczestniczył również  

w zebraniu sprawozdawczo-wyborczym sołectwa Suchorączek. 

11.02.2015r. – udział w zebraniu sprawozdawczo-wyborczym sołectwa Czarmuń  

i posiedzeniu Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Więcborku. 

12.02.2015r. – udział w spotkaniu Walentynkowym zorganizowanym przez Dom Pomocy 

Społecznej w Suchorączku, zebraniu sprawozdawczo-wyborczym sołectwa Pęperzyn 

13.02.2015r. – Udział w mini Konwencie Powiatu Sępoleńskiego, który odbył się w Urzędzie 

Miejskim w Więcborku. Na posiedzeniu wybrano Zarząd Obszaru Rozwoju Społeczno-

Gospodarczego  na lata 2014-2020 / skład: Jarosław Tadych – Starosta Powiatu, Waldemar 

Stupałkowski – Burmistrz Sępólna Krajeńskiego i Waldemar Kuszewski – Burmistrz 

Więcborka/. Ponadto tego samego dnia burmistrz uczestniczył w zebraniu sprawozdawczo-

wyborczym sołectwa Witunia. 

15.02.2015r. – udział w uroczystości obchodów 100-lecia urodzin mieszkanki Borzyszkowa 

p. Cecylii Żurek.  

16.02.2015- 22.02.2015 – urlop wypoczynkowy. 

23.02.2015r. – udział w posiedzeniu Komisji Mieszkaniowej, posiedzeniu Komisji Oświaty, 

Kultury i Sportu RM w Więcborku oraz Komisji Budżetu i Finansów RM w Więcborku. 

Nadto uczestnictwo w zebraniu sprawozdawczo-wyborczym sołectwa Wymysłowo.  

W sołectwie nastąpiła zmiana na stanowisko sołtysa, które objął p. Sławomir Helt. 

24.02.2015r. – udział w posiedzeniu Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Infrastruktury 

Gminnej, Inwentaryzacji i Handlu RM w Więcborku oraz posiedzeniu Rady Nadzorczej 

Zakładu Gospodarki Komunalnej w Więcborku. 

25.02.2015r. – udział w Konwencie Burmistrzów Województwa Kujawsko-Pomorskiego.   

 

W okresie miedzy sesyjnym Burmistrz odbył także spotkania ze swoim Zastępcą, Skarbnik 

Gminy, Dyrektorem ZGK w Więcborku  dotyczącą opracowania programu, który umożliwi 

osobom zadłużonym w sprawach czynszów za lokale mieszkalne – komunalne 

odpracowywanie części tego zadłużenia. Jest to pewien proces wymagający m.in. 

opracowania stosownego Regulaminu ale już w roku bieżącym wprowadzony zostanie 

program pilotażowy. Po przygotowaniu ww. Programu radni otrzymają informację. 

 

Radny Kazimierz Wilczyński podziękował Burmistrzowi, że ten choć częściowo ale 

uczestniczył w Komisji Rolnictwa /…/, której on przewodniczy. W przyszłości postara się 

unikać organizowania posiedzeń Komisji we wtorki, tak, by nie kolidowało to Burmistrzowi  

z przyjmowaniem w tym dniu mieszkańców. Radny pytał również, czy w kwestii 

opracowania monografii Więcborka zapadły jakieś wiążące decyzje, czy też na razie były to 

tylko przymiarki oraz o rezultaty spotkania z Dyrektorem Zarządu Dróg Wojewódzkich. 

 



5 
 

Przewodnicząca RM poprosiła z kolei o informację, czego dotyczyło spotkanie Lokalnej 

Grupy Działania.  

 

Odnosząc się do powyższego Burmistrz Więcborka powiedział, że w przypadku monografii 

Więcborka było to pierwsze spotkanie, na którym omawiano wstępnie możliwości w tym 

zakresie. Sprawa jest otwarta, a jeżeli Gmina zdecyduje się na zlecenie wykonania takiego 

opracowania prace potrwają na pewno nie krócej niż dwa lata. Podczas rozmowy podjęto 

również temat ewentualnych kosztów wykonania pracy, a podana kwota to koszt rzędu 

70.000,00 zł – 80.000,00 zł. Ponieważ wydatek jest spory, żadne wiążące decyzje nie zapadły. 

W budżecie Gminy trudno byłoby na dziś takie środki wygospodarować, co nie oznacza, że 

możliwość wykonania przedmiotowej pracy została całkowicie odrzucona. Propozycja warta 

jest analizowania i podjęcia działań, które ostatecznie pomogłyby ten zamysł zrealizować  

w przyszłości. Jeżeli chodzi o spotkanie z Dyrektorem ZDW, to dotyczyło ono spraw 

bieżących, jak również konkretnie skrzyżowania znajdującego się przy ul. Wyzwolenia - 

odcinka biegnącego w kierunku Bydgoszczy i Runowa Krajeńskiego. Zarząd Dróg 

Wojewódzkich na ukończeniu ma już dokumentację dotyczącą budowy w tym miejscu ronda. 

Sugestia Burmistrza Więcborka było rozważenie ujęcia w tej dokumentacji również zjazdu na  

ewentualną obwodnicę. Obwodnica, to oczywiście odległa perspektywa ale warto już dziś 

pewne rzeczy na etapie projektowania przewidzieć. Dyrektor przychylił się do zgłoszonego 

wniosku. Poruszanym wątkiem była również ścieżka rowerowa w kierunku Firmy „Gabi-Bis” 

oraz Borzyszkowa. Przy okazji tworzonej dokumentacji ronda uwzględniona jest ścieżka  

w kierunku „Gabi-Bis”  ale zakres prac przewidywany przy budowie ronda nie przewiduje 

potrzeby tworzenia dodatkowo ścieżki w kierunku Borzyszkowa. Niemniej sam Dyrektor 

ZDW uznaje potrzebę budowy ścieżek w obu wskazanych powyżej kierunkach. W tym 

miejscu Burmistrz odniósł się  do zgłoszonej na jednej z sesji interpelacji oraz pytania, jakie 

padło podczas zebrania sołeckiego w Runowie Krajeńskim w sprawie ścieżki rowerowej. 

Streścił odpowiedź pisemną, jaka trafiła do Urzędu Miejskiego z ZDW mówiąc, że 

stanowisko właściciela drogi w tej sprawie jest takie, iż zadanie może być zrealizowane pod 

warunkiem, wykonania przez Gminę Więcbork niezbędnej dokumentacji, wykupienia przez 

nią gruntów oraz późniejszego współfinansowania realizacji. 

Co zaś do spotkania Lokalnej Grupy Działania, to było to niejako pierwsze spotkanie podczas 

którego omawiano rok 2014, i to co należy opracować w roku 2015, aby móc aplikować  

o środki zewnętrzne. 

 

Ad. 6 Interpelacje i zapytania radnych. 

1. Radna Beata Lida wnioskowała w imieniu Kierownictwa Świetlicy Środowiskowej  

w Więcborku oraz Środowiskowego Domu Samopomocy o uregulowanie stanu prawnego 

pomieszczeń zajmowanych przez ww. Jednostki. Problem wypłynął na odbytym 

posiedzeniu Komisji Zdrowia /…/, gdzie wskazywano na kwestionowanie przez kontrole 

zewnętrzne, jakie odbyły się w zarówno w ŚDS, jak i ŚŚ, braku stosownych uregulowań 

w tym zakresie / brak umów pomiędzy daną jednostką, a Gmina na korzystanie  

z pomieszczeń/.  

 Radna pytała również, w kontekście sytuacji panującej za wschodnią granicą Polski, 

czy Gmina Więcbork jest przygotowana w zakresie obrony cywilnej na wypadek 

wojny. 

 Ponowiła też wniosek o wykonanie dokumentacji technicznej na wykonanie drogi na 

odcinku od krzyża do Szkoły w Pęperzyn.  

2. Radny Jan Antczak interpelował w sprawie wykonania odcinka wodociągu do siedmiu 

gospodarstw na terenie sołectwa Runowo Krajeńskie. Dyrektor ZGK w Więcborku 
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obiecał wykonać to zadanie we wrześniu 2014 roku, a okazuje się, że zadanie to jest 

dopiero na etapie tworzenia projektu. W związku z powyższym radny prosił, by Burmistrz 

wpłynął na Dyrektora ZGK w kwestii  wywiązania się ze złożonych deklaracji.  

3. Radny Jacek Kabattek poruszył temat związany z trwająca rozbiórką linii kolejowej  

Złotów – Więcbork. Przypomniał, że swego czasu ówczesny Burmistrz Więcborka –  

p. Marach. Proponował rozebranie linii i wykorzystanie materiału w postaci tłucznia na 

utwardzenie dróg gminnych. Radny uznał, że pomysł wart jest realizacji, zatem pytał, czy 

ewentualnie do tematu można byłoby powrócić.    

4. Radny Andrzej Wenda chciał wiedzieć, czy inicjatywa utworzenia siedziby 

Krajeńskiego Parku Krajobrazowego w Sypniewie jest w jakiś sposób zagrożona. 

 Wskazał ponadto na konieczność oznakowania mostu na drodze wojewódzkiej  

w miejscowości Lubcza /koło rybakówki/. W momencie, kiedy panują warunki 

pogodowe ograniczające widoczność, murki oporowe występujące po obu stronach 

obiektu są niewidoczne, a to z kolei stanowi zagrożenie dla odbywającego się tam 

ruchu samochodowego. 

5. Radna Anna Łańska pytała, czy została już podjęta decyzja odnośnie pomieszczenia, 

które maiłoby zostać zaadaptowane na świetlicę w Zespole Szkół w Sypniewie tj. czy 

dokonano już szczegółowej oceny w przedmiotowym zakresie i przyjęto ewentualne 

rozwiązania. 

6. Radny Stanisław Piłka w imieniu jubilatki obchodzącej 100-lecie urodzin p. Cecylii 

Żurek podziękował władzom Gminy Więcbork, Przewodniczącej Rady Miejskiej oraz 

Kierownik Urzędu Stanu Cywilnego w Więcborku za udział w uroczystości, złożone 

kwiaty i życzenia. 

Ad. 7 Informację o zinwentaryzowanych zasobach mieszkaniowych Gminy oraz  

o ilości działek będących własnością Gminy przedstawił Kierownik Referatu inwestycji, 

Planowania Przestrzennego i Gospodarki Nieruchomościami UM p. Michał Bąk. 

 

Informacja stanowi Załącznik Nr 1 do niniejszego Protokołu /do wglądu w biurze RM/ 

 

Przewodnicząca RM otworzyła dyskusję. 

 

Radny Ryszard Kałczyński pytał, czy PKP płaci podatek za grunty rolne i budynki będące  

w ich władaniu. 

 

Skarbnik Gminy odpowiedziała, że większość obiektów PKP z racji ich przeznaczenia jest 

zwolnione z opodatkowania. Natomiast to, co podlega opodatkowaniu jest przez PKP 

regulowane. 

Radny Wojciech Janicki odnosząc się do wskazanej przez Kierownika Referatu UM ilości 

działek do sprzedaży pytał, jaka powierzchnia dotyczy działek rolnych, które mogą zostać 

przekształcone. 

Pan Bąk podał, że działki w Czarmuniu, Runowie /ok. 3ha/ i Śmiłowie /ok. 2,5ha/ to działki 

powyżej 1ha, które można w przyszłości przekształcić pod zabudowę mieszkaniową. 

Radny Stanisław Piłka zwrócił uwagę, że w przypadku Czarmunia nie do końca można 

mówić, iż na do podziału na działki jest 5,60ha ponieważ w tej lokalizacji znajduje się 

zbiornik wodny, który zgodnie z zapisami ustawy o ochronie przyrody ogranicza możliwości 

inwestycji na tym terenie. Podobnie rzecz ma się w Śmiłowie, gdzie działka usytuowana jest 

w pobliżu jeziora. 
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Radny Jan Antczak wskazał na działkę w Runowie Krajeńskim, która w projekcie Studium 

Zagospodarowania zakwalifikowana została pod działalność przemysłową. Wyraził 

zaskoczenie, że jako sołtys nic nie wiedział o jej istnieniu. Jego zdaniem w Runowie brak jest 

działek budowlanych i jeżeli już to wolałby, aby na takowe została ona przekształcona.  

Pan Bąk wyjaśnił, że obecnie nie ma zamiaru sprzedaży co do przedmiotowej działki. Na 

sesji przekazuje tylko informacje o zasobach, jakie są w posiadaniu Gminy Więcbork. 

Radny Antczak powiedział również, że na posiedzeniu Komisji Rolnictwa /…/ radny 

Stanisław Piłka przekazał informację o wolnym mieszkaniu przy PKP w Borzyszkowie. Nie 

wie, jakiej wielkości jest to lokum ale warto mieć tą sprawę na uwadze. 

Pan Bąk zapewnił, że sprawa ta jest brana pod uwagę. 

Radny Kazimierz Wilczyński zauważył, że większość z działek jest obecnie dzierżawiona. 

Chciał zatem wiedzieć, jaki jest w tym przypadku okres wypowiedzenia dzierżawy. 

Obowiązuje miesięczny okres wypowiedzenia – odpowiedział p. Bąk.   

Przewodnicząca RM zapytała, czy w Pęperzynie jest tylko jedno mieszkanie socjalne,  

a jeżeli tak, to co z pozostałymi. 

Pan Bąk potwierdził, że w Pęperzynie jest tylko jedno mieszkanie socjalne natomiast 

pozostałe mają status mieszkania komunalnego. 

Radny Janicki chciał wiedzieć, czy w roku 2014 był wykonywany remont elewacji, któregoś 

z budynków należących do zasobów Gminy i czy są przewidziane tego typu prace w roku 

bieżącym. 

Była zabezpieczona kwota do zakupu styropianu na elewacje budynku gminnego 

znajdującego się przy Szpitalu Powiatowym w Więcborku. Co do planów, to w budżecie 

zabezpieczona jest pewna kwota z której część wydzielona jest na usługi, część na zakup 

materiału. Pod nadzorem Kierownika ds. Inwestycji i Zasobów Komunalnych 

przygotowywana jest lista remontów priorytetowych, które w pierwszej kolejności należałoby 

przeprowadzić w budynkach gminnych. Według takiego zestawienia corocznie Gmina pewną 

kwotę przeznacza na remonty. Remonty dotyczą głównie najpilniejszych rzeczy typu 

wymiana okien, pieców kaflowych itp. Nie ma natomiast jakiegoś Programu dotyczącego np. 

odnowy elewacji  – p. Bąk. 

Przewodnicząca RM sugerowała, by na przyszłość Kierownik, jako osoba reprezentująca 

Gminę na zebraniach wspólnot mieszkaniowych, baczniejszą uwagę zwracał na priorytety. 

Chodzi tu przede wszystkim o sytuacje, kiedy nadzór budowlany kwestionuje  możliwość 

użytkowania budynku, a Gmina nie ma środków na pokrycie wymaganych inwestycji. Inną 

kwestią jest też konieczność kontroli sposobu księgowania rozliczeń i bieżące monitorowanie 

tych operacji. 

Pan Bąk podkreślił, że obecnie rozliczanie jest pod kontrola chociażby z tego względu, że 

każda wspólnota mieszkaniowa ma odrębne konto. Nie ma wspólnej puli środków  

i pożyczania środków na potrzeby tej czy innej wspólnoty w ramach tych środków. 
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Przewodnicząca RM zamknęła dyskusję.   

 

Ad. 8 Projekt uchwały w sprawie wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków 

ochotniczej straży pożarnej przedstawiła Inspektor UM p. Ewa Kiestrzyn –Kobus. 

 

Powyższy projekt ustala ekwiwalent brutto za udział w działaniu ratowniczym na poziomie 

10,00 zł i 5,00 zł brutto  za udział w szkoleniu pożarniczym organizowanym przez 

Państwową Straż Pożarną lub Gminę. Ekwiwalent wypłacany jest zgodnie z art. 8 ustawy  

o ochronie przeciwpożarowej i nie może być wyższy niż 1/175 przeciętnego wynagrodzenia. 

Przeciętne wynagrodzenie na rok 2014 wynosi ponad 3.000,00 zł, zatem 10,00 zł jest 

niewielką częścią tego, co strażak mógłby otrzymać. Wniosek o podwyższenie ekwiwalentu  

i zwiększenie środków na ten cel wpłynął od Zarządu OSP wraz z projektem budżetu na rok 

2015 i ujęty został w budżecie Gminy na rok 2015. Do tej pory strażacy otrzymywali za ww. 

działania odpowiednio 8,00 zł  i 4,00 zł. 

Opinia Komisji Budżetu i Finansów – pozytywna. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Na sali 14 radnych 

Uchwałę podjęto jednogłośnie 

 

Przewodnicząca RM ogłosiła dziesięciominutową przerwę w obradach. 

Po przerwie obrady wznowiono. 

Z obrad ubył radny Ryszard Kałaczyński /obecnych 13 radnych/ 

Ad. 9 Projekt uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XLI/318/98 Rady Miejskiej w Więcborku 

z dnia 29 kwietnia 1998 r. w sprawie sprzedaży lokali mieszkalnych stanowiących własność 

Gminy Więcbork omówił Kierownik Referatu UM p. Michał Bąk. 

Na podstawie Uchwały Nr XLI/318/98 Rady Miejskiej w Więcborku z dnia 29 kwietnia 

1998r. w sprawie sprzedaży lokali mieszkalnych stanowiących własność Gminy Więcbork 

przeznaczono do sprzedaży 7 lokali mieszkalnych. Z uwagi na błędne podanie numeru 

geodezyjnego działki, na której zlokalizowany jest budynek położony w Sypniewie przy ulicy 

29 Stycznia 105 - lokale oznaczone numerami porządkowymi 1 i 2 zostały sprzedane  

z udziałem gruntu w innej działce – działce sąsiedniej. Zachodzi konieczność uregulowania 

stanu prawnego nieruchomości. Na podstawie niniejszej uchwały możliwe będzie 

sprostowanie umowy w formie aktu notarialnego i ujawnienie stanu faktycznego w księgach 

wieczystych. 

Opinia Komisji Rolnictwa /…/ - pozytywna. 

Uwag ze strony radnych nie było. 

Na sali 13 radnych. 

Uchwałę podjęto jednogłośnie 



9 
 

Ad. 10 Projekt  uchwały w sprawie przyjęcia aktualizacji „Programu usuwania azbestu  

i wyrobów zawierających azbest Gminy Więcbork omówił Kierownik Referatu UM  

p. Tomasz Fifielski. 

Aktualizacja Programu związana jest ze złożeniem przez Gminę Więcbork wniosku do 

Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska w imieniu mieszkańców gminy. Wojewódzki 

Fundusz po raz kolejny ogłosił konkurs na sfinansowanie w stu procentach demontażu, 

utylizacji i transportu odpadów zawierających azbest. Burmistrz Więcborka odpowiedział na 

niego ogłaszając nabór wniosków w tym, zakresie wśród mieszkańców gminy Więcbork. Do 

Gminy wpłynęło łącznie trzydzieści dziewięć wniosków na kwotę 158.000,00 zł przy 

założeniu kosztu demontażu, transportu i utylizacji w wysokości 1.000,00 zł za tonę. 

Dokumentem koniecznym przy aplikowaniu o środki WFOŚiGW jest załączenie Programu 

usuwania azbestu i wyrobów zawierających azbest. Z racji tego, iż w roku 2014 zutylizowano 

w ramach tegoż Programu ponad 100 ton azbestu zachodzi konieczność aktualizacji danych  

w załączniku Nr 7, który stanowi inwentaryzację stanu ilościowego wyrobów zawierających 

azbest na budynkach  znajdujących się na  terenie gminy Więcbork. 

Opinia Komisji Rolnictwa /…/ - pozytywna. 

Przewodnicząca RM otworzyła dyskusje pytając, co z wodociągami azbestowymi, czy one 

też będą kiedyś wymieniane w ramach tego Programu. 

Jeżeli zarządca sieci wodociągowej z takim wnioskiem wystąpi, jak najbardziej będzie można 

to wykonać. Do tej pory taki wniosek nie wpłynął  - odpowiedział p. Fifielski.  

Przewodnicząca RM zamknęła dyskusję. 

Na sali 13 radnych 

Uchwałę podjęto jednogłośnie 

 

Ad. 11 Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Więcbork na rok 2015 

przedstawiła Skarbnik Gminy Więcbork p. Alina Kruk. 

 

Zmiany dotyczyły: 

1. Zmian w planie dochodów budżetowych dokonano na podstawie Pisma Wojewody 

Kujawsko - Pomorskiego Nr WFB.I.3120.1.30.2015/26 z dnia 10 lutego 2015 r. 

dotyczącego zmian wielkości planu dotacji w rozdz.: 

 85212 § 2010 zmniejszenie o kwotę 2.100,00 zł. 

 85213 § 2010 zmniejszenie o kwotę 800,00 zł. 

 85228 § 2010 zmniejszenie o kwotę 4.000,00 zł. 

 85219 § 2030 zwiększenie o kwotę 2.000,00 zł. 

2. Zwiększenia planu dochodów budżetowych w rozdziale 60016 § 0970 o kwotę 13.488,00 

zł. dokonano z uwagi na otrzymane odszkodowanie od firmy ubezpieczeniowej za 

uszkodzenie w następstwie wichury budynku gospodarczego przy ul. Wyzwolenia w 

Więcborku. 

3. Zwiększenia planu dochodów budżetowych w rozdz. 75023 § 0970 o kwotę 14.419,00 zł. 

dokonano z tytułu zwrotu podatku VAT za wydatki administracyjne roku 2010. 
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4. Zwiększenia planu dochodów budżetowych w rozdz. 90015 § 0970 o kwotę 2.895,00 zł. 

dokonano z uwagi na otrzymane odszkodowanie od firmy ubezpieczeniowej za wandalizm 

oświetlenia ulicznego w Więcborku. 

5. Zwiększenia planu wydatków budżetowych w rozdz. 60016 § 4210 o kwotę 13.488,00 zł. 

dokonano z przeznaczeniem na zakup materiałów niezbędnych do remontu budynku 

gospodarczego uszkodzonego podczas wichury. 

6. Zwiększenia planu wydatków budżetowych w rozdz. 75023 § 4210 o kwotę 10.769,00 zł. 

dokonano z przeznaczeniem na zakup materiałów związanych z utrzymaniem sprzętu 

administracyjnego UM w Więcborku. 

7. Zwiększenia planu wydatków budżetowych w rozdz. 75023 § 4300 o kwotę 3.650,00 zł. 

dokonano z przeznaczeniem na zakup usług związanych z doradztwem podatkowym 

świadczonych przez kancelarię prawną. 

8. Zmiany w planie wydatków budżetowych w dziale 801 i 854 podyktowane zostały 

bieżącym funkcjonowaniem oświaty Gminy Więcbork. 

9. W rozdziale 85153 zmiany podyktowane są koniecznością realizacji zadań 

profilaktycznych w szkołach.  

10. W rozdziale 85206, w części dotyczącej wspierania rodziny, w związku z zatrudnieniem 

pracownika na zastępstwo z powodu długotrwałej niezdolności do pracy spowodowanej 

chorobą asystenta rodziny konieczne jest zwiększenie odpisu na zakładowy fundusz 

świadczeń socjalnych 

11. Zmian w rozdz. 85212, 85213, 85219, 85228 dokonano na podstawie pisma Wojewody 

Kujawsko-Pomorskiego WFB.1.3120.1.30.2015/26 z dn.10 lutego 2015 r. informującego o 

ustaleniu planu dochodów i wydatków budżetu państwa dla województwa kujawsko-

pomorskiego na 2015 r. oraz wielkości dochodów związanych z realizacją zadań zleconych 

oraz dotacji dla Gminy Więcbork. 

12. Zmian w planie wydatków budżetowych w rozdz. 60016 § 6050 oraz rozdz. 90001 § 4210 

i § 4300 dokonano dla prawidłowej realizacji przedsięwzięć wykonywanych przez 

Sołectwo Runowo Kr. w ramach funduszu sołeckiego.  

13. Zwiększenia planu wydatków budżetowych w rozdz. 90015 § 4270 o kwotę 2.895,00 zł. 

dokonano w celu zakupu usług remontowych polegających na naprawie zniszczonego 

oświetlenia ulicznego w Więcborku. 

 

Opinia Komisji Budżetu i Finansów – pozytywna. 

Projekt nie wywołał dyskusji radnych 

Na sali 13 radnych 

Uchwałę podjęto jednogłośnie 

 

Ad. 12 Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych udzielił Burmistrz Więcborka  

p. Waldemar Kuszewski. 

/Odp. na interp. radnego J. Antczak/ 

 Z tematem budowy odcina wodociągu w Runowie Krajeńskim Burmistrz zapoznał się po 

raz pierwszy na zebraniu sołeckim w dniu poprzedzającym sesję. Jeżeli Dyrektor 

zobowiązał się do wykonania zadania do września 2014 roku, to osobiście ubolewał, że 

fakt nie wykonania go nie został zgłoszony wcześniej np. w miesiącu sierpniu. Niemniej 
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jednak, uznał, że dobrze, że sprawa wypłynęła, osobiście się temu przyjrzy i będzie też  

w tej kwestii rozmawiał z Dyrektorem ZGK. 

/Odp. na interp. radnego J. Kabattek/ 

 29 stycznia 2015 roku Gmina Więcbork wystosowała pismo do PKP Gdańsk z informacją, 

iż jest zainteresowana nieodpłatnym przejęciem tłucznia w celu wykorzystania go na 

utwardzenie dróg gminnych. W tej chwili Gmina oczekuje na odpowiedź w tej sprawie. 

Z kolei 23 lutego 2015 roku do Urzędu wpłynęło pismo z PKP Gdańsk  

o możliwości nieodpłatnego przekazania  nieruchomości na rzecz samorządu 

terytorialnego. W piśmie wymienionych zostało kilkanaście działek, które muszą zostać 

przez pracowników UM zweryfikowane. 

/Odp. na interp. radnej A. Łańskiej /  

 W kwestii zagospodarowania pomieszczenia na świetlice w ZS w Sypniewie Burmistrz 

uzyskał informację od osoby zajmującej się projektowaniem, z której wynika, że 

pomieszczenie na poddaszu po wyłączeniu wszelkich skosów będzie miało ok. 80m² 

powierzchni użytkowej. W tej chwili Gmina jest na etapie rozmów i uzgodnień z osobami, 

które odpowiadają za bezpieczeństwo przeciwpożarowe. Wszystko idzie w dobrym 

kierunku ale na dany moment Burmistrz nie może odpowiedzieć jednoznacznie, czy 

pomieszczenie to i pod jakimi warunkami spełniałoby wszystkie wymogi bezpieczeństwa 

sanitarnego, przeciwpożarowego itd. Problemy te winny wyjaśnić się nie dłużej niż  

w przeciągu tygodnia.    

/Odp. na interp. radnej B. Lida/ 

 Na dzień dzisiejszy Gmina nie ma środków, w ramach których mogłaby zrealizować 

budowę odcinak drogi od krzyża do Szkoły w Pęperzynie. Niemniej potrzebę tą należy 

odnotować i w momencie, kiedy pojawią się możliwości realizacji zadania tj. środki na 

ten cel, Gmina będzie zabiegać o wykonanie dokumentacji. 

 „Mając na uwadze zapewnienie bezpieczeństwa mieszkańców gminy Więcbork w sytuacji 

zagrożenia konfliktem zbrojnym i w sytuacjach kryzysowych  istnieją dokumentacje  

dotyczące zasad postępowania. procedury działania zostały określone w niżej 

wymienionych dokumentach: 

 plan operacyjny funkcjonowania gminy Więcbork w warunkach zewnętrznego zagrożenia 

bezpieczeństwa państwa i w czasie wojny – określa procedury związane ze 

współdziałaniem z innymi organami samorządowymi, siłami zbrojnymi np, sojuszniczymi 

siłami zbrojnymi i organizacjami międzynarodowymi. – dokument zastrzeżony 

 regulamin organizacyjny Urzędu Miejskiego w Więcborku na czas wojny - dokument 

zastrzeżony 

 plan akcji kurierskiej – zawierający procedury dostarczenia kart mobilizacyjnych - 

dokument zastrzeżony 

 plan ochrony zabytków na wypadek konfliktu zbrojnego i sytuacji kryzysowych  gminy 

Więcbork  

 plan przygotowań podmiotów leczniczych  gminy Więcbork na potrzeby obronne państwa 

 plan dystrybucji  tabletek jodku potasu na terenie gminy Więcbork 

 dokumentacja stałego dyżuru  burmistrza Więcborka – zawiera procedury dotyczące 

zachowania ciągłości pracy urzędu po jego godzinach funkcjonowania, niezależnie od 

rodzaju występujących zagrożeń. 
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 plan przemieszczenia i zapewnienia warunków funkcjonowania burmistrza Więcborka na 

głównym stanowisku kierowania w zapasowym miejscu pracy  

 plan organizacji i funkcjonowania zastępczych miejsc szpitalnych  gminy Więcbork  

w miejscowości Pęperzyn . (Zespół Szkół w Pęperzynie).” 

 Uregulowania dotyczące pomieszczeń zajmowanych przez Środowiskowy Dom 

Samopomocy oraz Świetlicę Środowiskową, to sprawa jest skomplikowana. 

Środowiskowy Dom zajmuje powierzchnię leżącą na dwóch działkach natomiast 

Świetlica Środowiskowa na 1 działce. Oddanie w trwały zarząd wiąże się z koniecznością 

przeprowadzenia kompleksowej inwentaryzacji obiektów w celu wyodrębnienia dwóch 

lokali. Sprawa przekazana została rzeczoznawcy, ten stwierdził, że najlepiej byłoby gdyby 

każdy lokal miał swój numer działki. Po dokonaniu inwentaryzacji, aby lokal mogły 

funkcjonować, jako odrębne, Gmina musi zwrócić się do Starostwa o wydanie 

stosownego zaświadczenia. Należy przy tym pamiętać, że za wykonanie inwentaryzacji 

Gmina będzie musiała zapłacić i będzie to znaczny koszt. Sprawa jest w toku 

postępowania /odp. udzielił Kierownik Referatu UM p. Michał Bąk/. 

Radna Beata Lida nadmieniła, że zarówno jedna, jak i druga Kierownik ww. Jednostek 

wskazywała, że brak uregulowań w przedmiotowym zakresie może stanowić dla nich 

przeszkodę w pozyskiwaniu środków zewnętrznych.  Zatem pomimo wszystko należałoby 

sprawą zająć się jak najszybciej. 

/Odp. Na interp. radnego A. Wenda/ 

 W sprawie odpowiedniego oznakowania mostu w Lubczy Gmina zwróci się z pismem do 

Zarządu Dróg Wojewódzkich w Bydgoszczy. 

 Z informacji po. Dyrektora KPK p. Remigiusza Popielarz wynika, iż w związku  

z planowanym umiejscowieniem siedziby KPK w Sypniewie wystąpiły pewne trudności 

dotyczące adaptacji pomieszczenia związane ze ścisłym nadzorem konserwatorskim  

i sprawy te mogą przeciągnąć się co najmniej do roku 2016. Niezależnie od tego  

Burmistrz Więcborka chciałby, aby siedziba Krajeńskiego Parku Krajobrazowego 

pozostała w Więcborku. Gdyby tak się stało byłby usatysfakcjonowany. 

Radna Anna Łańska pytała, czy w związku z wprowadzeniem do zmian w budżecie środki 

na adaptację pomieszczenia w Szkole w Sypniewie, Gmina przystępuje do dostosowania 

lokalu znajdującego się na poddaszu placówki. 

Jeżeli wszystkie wymagane warunki będą spełnione i będziemy wiedzieli, że środki, które na 

ten cel zaplanowano będą wystarczające, to tak – odpowiedział Burmistrz Więcborka. 

Radna Łańska pytała, czy kwestie, o których mówi Burmistrz będą jeszcze konsultowane  

z radnymi. 

Burmistrz Więcborka przypomniał, iż ustalono, że jeżeli warunki będą spełniały określone 

wymogi i kwota przeznaczona na ten cel okaże się wystarczająca to dostosowane zostanie 

pomieszczenie na poddaszu Placówki. Była mowa również o tym, że jeżeli pomieszczenia 

poddasza nie spełnią określonych warunków, pod uwagę wzięty zostanie budynek znajdujący 

się przy boisku szkolnym i ewentualne możliwości dostosowania go na  określony cel. Sama 

Dyrektor podczas spotkania mówiła, że osobiście wolałaby, aby świetlica znajdowała się  

w budynku szkoły bez konieczności przemieszczania się poza nim. 
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Radny Jan Antczak zauważył, że podczas spotkania radna Łańska sugerowała, by dokonać 

rozeznania, która opcja adaptacji będzie mniej kosztowna tj. pomieszczenia na poddaszu, czy 

budynku znajdującego się przy szkole. 

Burmistrz Więcborka przyznał, że pamięta, iż negowana była wysokość środków 

przeznaczonych na dostosowanie, gdyż uznano, że będzie ona niewystarczająca. Zgodzono 

się wówczas, że jeżeli kwota okazałaby się zbyt mała, a samo poddasze nie spełniałoby 

dodatkowo wymogów, trzeba będzie rozpatrzeć opcję adaptacji budynku na zewnątrz. Jeżeli 

jednak okaże się, że to 150.000,00 zł wystarczy, a może potrzeba będzie mniej, to prace pójdą 

w kierunku dostosowania poddasza. Zaaranżowanie na potrzeby świetlicy budynku przy 

szkole wiązałoby się też z pewną procedurą tj. oceną fachowca, zleceniem projektu itp.,  

a tych prac nikt nie wykona w przeciągu tygodnia. Różnica w kwocie kosztów mogłaby 

okazać się niewielka 20.000,00 zł - 30.000,00 zł i być może wydana na zbędną dokumentację. 

Ad. 13 Wolne wnioski i zapytania radnych.   

W tej części obrad Przewodnicząca RM przypomniała radnym o obowiązku złożenia 

oświadczenia majątkowego wraz z kserokopiami zeznań majątkowych za rok 2014 oraz  

o zgłaszaniu ewentualnych zmian do składów osobowych Komisji, gdyż uchwała w tej 

sprawie będzie wywołana na sesji marcowej. Prosiła również, by radni podawali swoje 

propozycje zmian do Statutu Gminy Więcbork. W powyższych sprawach radni winni 

kierować się do biura RM.   

Przewodniczący Samorządu Mieszkańców Więcborka mówił o spotkaniu, jakie odbył  

z Burmistrzem Więcborka w kwestii inwestycji, która ma zostać w roku bieżącym wykonana 

na Osiedlu Piastowskim tj. postawienia punktów świetlnych. Na przedmiotową inwestycję  

w budżecie Gminy przeznaczono 50.000,00 zł, i z tego, co wyczytał w styczniowym wydaniu 

„Wiadomości Krajeńskich” , w ramach niej na Osiedlu ma być wykonane siedem punktów 

świetlnych /1 punkt świetlny – koszt 7.000,00 zł/. Z informacji, jakie uzyskał w ościennych 

gminach  i urzędach z innych województw wynika, że za 50.000,00 zł z podaniem nazw firm  

i ich adresów, te są skłonne wykonać na Osiedlu minimum 16 punktów świetlnych, tego 

samego rodzaju, jak te zamontowane w czerwcu 2014 roku na ul. Łokietka / Osiedle 

Piastowskie/. Na spotkaniu, o którym mowa powyżej, Burmistrz nie był w stanie wyjaśnić mu 

różnicy. Członkowie Zarządu Mieszkańców na spotkaniu w dniu 22 lutego, gdzie przedstawił 

sprawę byli tym faktem zbulwersowani. W związku z powyższym prosi o wyjaśnienie 

dlaczego Więcbork ma płacić 7.000,00 zł, kiedy inne firmy mogą wykonać to za 3.000,00 zł. 

Chciałby wiedzieć, jaka firma jest tak droga i czy działania urzędników i Burmistrz nie jest 

działaniem celowym na szkodę mieszkańców Osiedla Piastowskiego i budżetu Gminy. 

 

Burmistrz Więcborka odpierając zarzuty przedmówcy  wyjaśnił, a zarazem przypomniał, że 

prawdą jest, że w terminie 11 lutego spotkał się z Przewodniczącym Samorządu i rozmawiali 

o inwestycji na Osiedlu Piastowskim. Prawda jest również to, że w budżecie Gminy widnieje 

zapis 50.000,00 zł na wykonanie punktów świetlnych. Nie jest natomiast prawdą, jakoby nie 

potrafił wyjaśnić różnicy. Na spotkaniu przedstawił, że procedura wygląda tak, że  jeżeli na 

dane zadnie zaplanowane zostanie 50.000,00 zł, to należy wykonać dokumentację i kosztorys 

inwestorski. Jeżeli w kosztorysie inwestorskim cena za punkt świetlny przedstawiona jest na 

poziomie 7.000,00 zł, a na zadnie przeznaczono kwotę 50.000,00 zł, to matematycznie biorąc 

wychodzi siedem punktów. Tłumaczył też, że powyższe nie oznacza, że Gmina chce, czy ma 

zamiar płacić za jeden punkt świetlny 7.000,00 zł. Jeżeli Przewodniczący przeanalizuje 

przetargi przeprowadzone w Gminie Więcbork i nie tylko, to  wielokrotnie prawie regułą jest, 
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że cena poprzetargowa jest znacznie niższa od ceny kosztorysowej. Dlatego też nieprawda 

jest, że Burmistrz, czy podległe mu służby, działają lub chcą działać na niekorzyść 

mieszkańców Osiedla Piastowskiego. Gdyby tak miało być, to Burmistrz wystąpiłby  

o wykreślenie tej inwestycji ale ma świadomość tego / pozostali radni również/, że  jest 

potrzeba budowy nie tylko siedmiu ale kilku, a nawet kilkunastu punktów świetlnych.  

W trakcie rozmowy przekazał również Przewodniczącemu informację, że jeżeli zostanie 

rozpisany przetarg, osobiście go o tym poinformuje, tak by mógł poinformować o tym fakcie 

firmy z którymi rozmawiał, czy firmy o których wie,  bo we wspólnym interesie / 

Przewodniczącego Samorządu Mieszkańców, mieszkańców Osiedla Piastowskiego, 

Burmistrza Więcborka i wszystkich mieszkańców miasta i gminy/  jest to by za te 50.000,00 

zł zrobić, jak największą ilość punktów świetlnych. Jeżeli firmy, o których wspominał 

Przewodniczący Samorządu za kwotę 50.000,00 zł wykonają minimum szesnaście punktów 

świetlnych, to w momencie rozpisania przetargu, zostaną poinformowane, przystąpią do niego 

i wykonają zadanie w takiej właśnie ilości. To stanowisko zostało Przewodniczącemu 

przekazane i uznaje, że w tej kwestii został dobrze zrozumiany. Cyt.: „Chcemy działać na 

rzecz mieszkańców Osiedla Piastowskiego ale nie tylko Osiedla Piastowskiego i zrobię 

wszystko, żeby każda wydawana przez Urząd Miejski złotówka, była wydawana jak 

najbardziej racjonalnie. Nie pozwolę na to żeby za 50.000,00 zł zrobić siedem punktów 

świetlnych jeżeli będzie inna możliwość. Nie zależy to jednak ode mnie ale od firm – 

oferentów, które zgłoszą się do przetargu” – koniec cytatu.   

Burmistrz Więcborka poinformował też zebranych o uczczeniu w dniu 1 marca Święta 

Żołnierzy Wyklętych. Zaprosił radnych do uczestnictwa podając, że w tym dniu o godz. 10:00 

złożone zostaną kwiaty i znicze na cmentarzu Parafialnym, potem na Cmentarzu 

Komunalnym i pod Pomnikiem Orła Białego.  

Na tym obrady zakończono. 

Przewodnicząca RM słowami „zamykam obrady piątej sesji Rady Miejskiej w Więcborku”, 

zamknęła obrady. 

 

Prot. I. Mrozek 
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